
به دلیل محدودیت زمانی؛

ارائه گزارش عملکرد شهرداری منطقه یک در 
صحن شورای شهر به جلسه بعد موکول شد

سید حمید موسوی شهردار این منطقه امروز )سه شنبه ۱۶ 
شهریور( پیرو دستور جلسه شورای اسلامی شهر تهران در صحن 
عملکرد  خصوص  در  گزارش  ارائه  به  تا  یافت  حضور  شورا  این 
شهرداری منطقه یک بپردازد که به دلیل پایان وقت معمول زمان 
رای  درخواست  شهر  شورای  رییس   ،۱۲ ساعت  در  شورا  جلسات 
گیری برای تمدید زمان جلسه به مدت یک ساعت را از اعضاء نمود 
که بدلیل تداخل با جلسات کمیسیون های تخصصی اعضای شورا، 
تشخیص داده شد که شهردار منطقه یک در زمانی دیگر به ارائه 

گزارش بپردازد و جلسه ساعت ۱۲ پایان یافت.
شهردار  یک؛  منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
منطقه یک از اهتمام اعضای محترم شورا به منطقه یک و تشخیص 
ارایه  در  شتابزدگی  از  پرهیز  و  منطقه  به  بیشتر  زمان  اختصاص 

گزارش به دلیل ضیق وقت تشکر نمود.
گفتنی است؛ در این جلسه ابتدا شهردار منطقه ۲۰ به ارایه 
گزارش پرداخت و سوالات اعضا و طولانی شدن زمان پاسخگویی، 

منجر به اتمام ساعت جلسه شد.

ایمن سازی  فضاهای بی دفاع و ناامن شهری 
برای بانوان شمال شرق تهران

پانزده  از   بانوان شهرداری منطقه ۴ گفت:  بیش  امور  مدیر 
بانوان  آسان  و  امن  تردد  برای   ۴ منطقه  ناامن  و  دفاع  بی  نقطه 

بهسازی و ایمن سازی  شد.
تهران   ۴ منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
پروژه  نخست   فاز  افزود:  خبر  این  بیان  با  رفیعی«  »حدیثه 
شهری  امن  نا  و  دفاع  بی  نقاط  بهسازی  و  شناسایی  مطالعاتی 
۹۹ در منطقه  از آذر ماه  برای حضور زنان و خانواده در شهر 
فضاها  این  از  نقطه   ۱5 از  بیش  و در حال حاضر  آغاز شد    ۴

است. شده  بهسازی 
 او با اشاره اینکه در خرداد ماه ۱۴۰۰  نقاط آسیب خیز و بی 
دفاع شهری منطقه  شناسایی  شد،گفت : هم اکنون بعد از گذشت 
حدود سه ماه ،  اصلاحات صورت گرفته در پانزده نقطه  منطقه 
مدیران  و  اداره کل شهرداران  بازرس  همراه  به  و  آمد  در  اجرا  به 

اجتماعی نواحی از این فضاها بازدید شد. 
و  نور  افزایش  گفت:  اصلاحی  موارد  به  اشاره  در  رفیعی   
فضاهای  کاربری  تغییر   ، معابر  فیزیکی  اصلاح  محیطی،  روشنایی 
متروک به فضاهای دارای کارکرد اجتماعی و فرهنگی و تفریحی، 
رسیدگی به وضعیت ساختمان های نیمه کاره و ناتمام ، ساماندهی 
مشاغل دارای مزاحمت برای بانوان  و دیوارکشی و حصاربندی از 

موارد اصلاح شده در این بازدید بود.
اینکه مقرر شد سایر فضاهای بهسازی شده در  بیان  با  او 
به  توجه  با  گفت:   گیرد،  قرار  بازدید  و  بررسی  مورد  منطقه۴ 
هر  اجرای  در   شد  مقرر  نخست  فاز  در  توجه  قابل  اقدامات 
مدیران  و  شهرداران  همکاری  با  فضاها  این  بهسازی  بهتر  چه 
کار  دستور  در  بهسازی   و  شناسایی  های  اولویت    ، اجتماعی 

گیرد. قرار 
مدیر امور بانوان منطقه ۴ خاطر نشان کرد: بهسازی و ایمن 
 ، محلات  مقیاس  کوچک  های  پروژه  قالب  در  ناامن  نقاط  سازی 
اقدامات فوریتی نواحی و رسیدگی به پیام های ۱۳۷ در منطقه از 

مهمترین اقدامات در حال اجرا است.

 آغاز به کار بزرگترین مرکز تسهیل 
و توسعه کسب و کار اجتماعی در منطقه 19

بزرگترین مرکز تسهیل و توسعه کسب و کار اجتماعی شهر 
با ظرفیت آموزش بیش از ۱۲۰ شهروند در منطقه  تهران )توتیا( 

۱۹ آغاز به کار کرد.
توکلی  علی   ،۱۹ منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
همکاری  با  مرکز  این  اندازی  راه  به  اشاره  با  منطقه  شهردار 
قالب  در  مرکز  این  فعالیت  کار گفت:  و  توسعه کسب  تسهیلگران 
طرح آموزش و ارتقای توانمندی ها،تسهیلگری، توسعه کارآفرینی 
ایجاد  با  و  فراهم شده  اجتماعی  کارهای  و  توانمندسازی کسب  و 
امکان استقرار دفتر مشاوره، دفتر تسهیلگری، دفتر تسهیلات ویژه 
کارگاه هایی  و  بازارچه خوداشتغالی  وگو،  کارآفرینان، سالن گفت 
که بصورت آموزشی و آزمایشی در مرکز فعالیت می کنند، کار خود 

را آغاز کرده است.
او اظهار کرد: این مرکز با مساحت هزار متر مربع در خیابان 
مهران نبش کوچه نیکوبین واقع شده و با تجهیز  به ۱۲ اتاق شامل 
واحدهای مشاوره حقوقی، کارآفرینی، بیمه، مددکاری اجتماعی، ۶ 
به مساحت حدودی  کارگاه، یک کلاس مجهز و همچنین سالنی 
های  استارتاپ  محتوای  تولید  برای  مناسبی  مکان  مترمربع   ۱5۰
جامعه محلی، راه اندازی کافه کسب و کار به عنوان پاتوقی برای 
بیان ایده ها، برپایی بازارچه های خوداشتغالی و برگزاری دوره های 

آموزشی و... محسوب می شود.
در  شغلی  و  فردی  های  مشاوره  از  استفاده  توکلی  گفته  به 
این مرکز کاملا رایگان است و در حال حاضر ۴ کارگاه از ۶ کارگاه 
شادی،  و  ترحیم  مراسم  های  بسته  تولید  های  زمینه  در  موجود 
تولید صنایع دستی چوبی و چرمی و گلخانه خانگی و تولید جلبک 

با حضور تولیدکنندگان فعال شده است.
شهردار منطقه با اشاره به اینکه مرکز تسهیل و توسعه کسب 
از مدل سازمان خدمات اجتماعی معاونت  و کار اجتماعی بخشی 
کارآفرینی در حوزه توسعه کسب و کار است، افزود: براساس بانک 
اطلاعاتی موجود در حوزه مشاغل خانگی درصدد ارائه خدمات به 
شهروندان هستیم و درهمین راستا علاوه بر شهروندان ساکن در 
این منطقه ساکنین سایر مناطق جنوبی همجوار نیز می توانند از 

خدمات این مرکز بهره مند شوند.

نصب علائم و تجهیزات ترافیکی در منطقه ۷
معاون حمل و نقل و ترافیک منطقه ۷، از نصب و نگهداری 
بیش از 5۰۰ تابلو، علائم و تجهیزات ترافیکی در سال ۱۴۰۰ در 

این منطقه خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه ۷، حمیدرضا رنجبر 
با بیان این مطلب افزود: به منظور افزایش ایمنی، کاهش تصادفات، 
جلوگیری از سردرگمی و اتلاف وقت شهروندان و تسهیل در عبور و 
مرور آنان، تابلوهای هدایت مسیر و علائم ترافیکی یکی از اقدامات 
مهمی بود که در سال ۱۴۰۰ توسط معاونت حمل و نقل و ترافیک 

منطقه انجام شد.
رنجبر در این باره گفت: از فروردین تا شهریور ۱۴۰۰، بیش 
از ۹۰ متر مربع تابلوی هدایت مسیر، 55۰ تابلو علائم و تجهیزات 
ترافیکی از جمله شورون، استوانه ایمنی، تابلوهای انتظامی و علائم 
عمودی در راستای افزایش ضریب ایمنی در سطح منطقه ۷ نصب 

شده است.
اولویت هایی  از مهمترین  اینکه رضایت شهروندان  با بیان  او 
است که با جدیت پیگیری می شود، اظهار داشت: در همین راستا 
جهت افزایش ایمنی و روان سازی حجم ترافیک، نسبت به نصب 
... در  و  ایمنی  استوانه  ترافیکی، جدا کننده پلاستیکی،  تجهیزات 

سطح منطقه اقدام شد.
اینکه هدف نصب و جانمایی  بیان  با  معاون شهردار منطقه 
خیابان ها،  و  معابر  در  رانندگی  و  راهنمایی  علائم  و  تابلوها 
رو  سواره  مرور  و  عبور  در  تسهیل  و  ایمنی  برای  زمینه سازی 
توسط  میدانی  بازدیدهای  انجام  طی  کرد:  نشان  خاطر  است، 
ترافیکی  تابلوهای  نصب  برای  هایی  مکان  نواحی  کارشناسان 
تعویض  یا  و  نصب  به  نسبت  سال  پایان  تا  و  مشخص  جدید 
و  اصلی  های  شریان  و  معابر  در سطح  ترافیکی جدید  تابلوهای 

فرعی اقدام خواهد شد.

خبرخبر

رییس جدید  – مجید مسلمی:  آذربایجان شرقی 
انتخاب  آذربایجان شرقی  استان  دادگستری  کانون وکلای 

شد.
مدیره  هیات  دوره  سومین  و  بیست  جلسه  اولین 
کانون وکلای دادگستری آذربایجان شرقی روز دوشنبه ۱5 
بابازاده،  قهرمانپور،  پاشازاده،  حضور  با  جاری  شهریورماه 

موسی زاده، هجرتی، یوسفی و امامی فرد تشکیل شد.
که  بود  مدیره  هیات  داخلی  انتخابات  جلسه،  دستور 
با آراء اعضای هیات، جناب وکیل »دکتر حسن پاشازاده« 
بعنوان رییس هیات مدیره و رییس کانون وکلای دادگستری 

آذربایجان شرقی انتخاب و معرفی شد.
دکتر پاشازاده سوابق اجرایی از جمله مشاور حقوقی استاندار آذربایجان شرقی در ادوار مختلف، ریاست دانشکده 
حقوق و علوم سیاسی دانشگاه آزاد اسلامی واحد تبریز، مدیر گروه های تخصصی حقوق مقاطع کارشناسی و کارشناسی 
ارشد و دکتری در ادوار مختلف، نماینده کانون وکلای آذربایجان شرقی در شورای اجرایی اسکودا، ریاست کمیسیون 

علمی، و ریاست دادگاه انتظامی کانون وکلای دادگستری آذربایجان شرقی را در کارنامه خود دارد.
بازرس  بعنوان  بابازاده«  بابک  نایب رییس، جناب وکیل »دکتر  بعنوان  همچنین جناب وکیل »نقی قهرمانپور« 
هیات مدیره، جناب وکیل »غفار هجرتی« بعنوان دبیر هیات  مدیره و جناب وکیل »دکتر مهدی موسی زاده« بعنوان 

عضو اصلی هیات مدیره انتخاب و معرفی شدند.
رییس، دبیر و اعضای هیات مدیره و بازرسان انجمن صنفی دفاتر نمایندگی روزنامه های سراسری استان آذربایجان 
شرقی با عرض تبریک به ارکان و اعضای جدید هیات مدیره و بازرسان کانون وکلای دادگستری آذربایجان شرقی، برای 
منتخبان بیست و سومین دوره هیات مدیره کانون وکلای دادگستری آذربایجان شرقی بویژه برای آقای دکتر حسن 

پاشازاده در کسوت و مسوولیت ریاست کانون وکلا، سلامتی و توفیق روزافزون آرزومند است.

ساری-مرآتی: مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
های  نامه  شیوه  دقیق  اجرای   : گفت  ساری  منطقه  نفتی 
مردمی در سطح جایگاههای  مواجه  بیشترین  با  بهداشتی 

عرضه سوخت کمکی درجهت عبور از پیک کرونایی شد.
مدیر  پور  رجب  سبحان   ، عمومی  روابط  گزارش  به 
در  ساری  منطقه  نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی  شرکت 
جلسه پیشگیری کرونا که در سالن جلسان شرکت در تاریخ 
آغازین  روزهای  از   : کرد  بیان   ، شد  برگزار   ۱۴/۶/۱۴۰۰
درون  بخش  دو  در  ساری  منطقه  ایران  در  کرونا  شیوع 
نامه های  دقیق شیوه  رعایت  با  برون سازمانی  و  سازمانی 
بهداشتی و بازدید های مستمر و پیگیری آسیب دیده های احتمالی در مهار بیماری کرونا تا حدود زیادی موفق بوده 
است .وی افزود : تعداد بازدیدهای مرتبط با رعایت پروتکل های بهداشتی در مجاری عرضه سوخت از ۱5 اسفند ۱۳۹8 
لغایت ۱5 مرداد سال ۱۴۰۰ حدود ۴۰۲5۰ بازدید بوده که در این بازدیدها نحوه عملکرد و رعایت موارد بهداشتی مورد 
بررسی قرار گرفته و ضرورت استفاده از ماسک و دستکش و مواد ضد عفونی کننده در جایگاهها مورد پیگیری قرار 
گرفت .سبحان رجب پور  با تقدیر از همکاری خوب مالکان مجاری عرضه سوخت در بحران ویروس کرونا ، اظهار کرد  
: در حال حاضر کلیه پرسنل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری و مجاری عرضه سوخت در تلاشند تا 
با به وجود آوردن محیطی بهداشتی و دور از استرس در سطح پمپ بنزینها و جایگاههای سی ان جی ، سوخت مورد 
نیاز مشتریان را توزیع نمایند .وی تاکید کرد : جلسات پیشگیرانه با بررسی میزان حساسیت رعایت شیوه نامه های 
بهداشتی از آغاز شیوع ویروس کرونا تا کنون بالغ بر 8۳ جلسه می باشد که در آن راهکارهای پیشنهادی همکاران نیز 
مورد بررسی قرار می گیرد ، این در حالیست که تیمهای مراقبتی بهداشتی و کنترل و نظارت شرکت به صورت مستمر 
در حال رصد بهداشتی کلیه جایگاههای عرضه سوخت هستند و در صورت مشاهده عدم رعایت موارد بهداشتی برخورد 

قانونی لازم از سوی مسئولین ذیربط بعمل خواهد آمد .

رییس جدید کانون وکلای دادگستری 
آذربایجان شرقی انتخاب شد

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ساری خبر داد :

همکاری نفت و بهداشت در عبور از پیک کرونا

مدیرعامل  و  هیئت مدیره  رئیس  مسلمی:  مجید   – آذربایجان شرقی 
از  یکی  استان  آبفا  آزمایشگاه  گفت:  شرقی  آذربایجان  فاضلاب  و  آب  شرکت 
بین  استاندارد  اولین  آزمایشگاههای شمالغرب کشور و اخذ کننده  مجهزترین 

المللی ISO ۱۷۰۲5 در ایران است.
علیرضا ایمانلو با اعلام این خبر اظهار کرد: کیفیت آب شرب تبریز استاندارد و 
در حد مطلوب است. وی افزود: با توجه به این که سلامت مردم خط قرمز ما است، 

بنابراین بهترین کیفیت آب شرب را در اختیار همشهریان عزیز قرار می دهیم.
ایمانلو ادامه داد: آب آشامیدنی مورد نیاز شهروندان کلانشهر تبریز از 
تامین می شود و ۷۰  آبهای سطحی و چاههای عمیق دامنه سهند  منابع 
منطقه  آب  سازمان  توسط  که  است  آب های سطحی  به  مربوط  آن  درصد 
میلیون   ۱۶۱ با ظرفیت  رود  زرینه  خانه  تصفیه  در  تصفیه  از طریق  و  ای 
ثانیه  در  مترمکعب  با ظرفیت یک  نهند  تصفیه خانه  و  در سال  مترمکعب 
و  ها  خانه  تصفیه  در  مجهز  های  آزمایشگاه  در  آن  کیفیت  کنترل  از  بعد 

مطابقت آن با استاندارد ملی تحویل آب و فاضلاب می شود.
این مقام مسوول اضافه کرد: آزمایشگاه آب و فاضلاب استان با پایش و کنترل 
شبانه روزی و انجام آزمون های مورد نیاز از مخازن، خطوط انتقال و شبکه توزیع 
با بیش از ۴۰ پارامتر میکروبی، بیولوژی و شیمیایی و ریزآلاینده های آلی معدنی، 

مطابقت آب با استاندارد ملی و بین المللی را تحت کنترل دارد. 
به گفته ایمانلو، با تلاش همکاران آب و فاضلاب استان تاکنون هیچ مورد عدم 
انطباقی از سوی مراکز بهداشت که ناظر نهایی بر کیفیت آب استان می باشند، 

گزارش نشده است.
نمونه  بر  علاوه  کرد:  آذربایجان شرقی خاطرنشان  آبفا  مدیرعامل شرکت 
برداری فوق، روزانه بالغ بر ۱5 مورد نمونه برداری از سطح شهر تبریز، در خصوص 

پدافند غیرعامل طی دو نوبت از شبانه روز از کیفیت آب، انجام و در تمام ایام اعم 
از تعطیلات رسمی و غیر رسمی پایش بصورت کشیک توسط کارشناسان خبره 

انجام می گیرد.
ایمانلو همچنین تاکید کرد: با توجه به تغییرات اقلیمی که یکی از چالش 
های اساسی در دنیا و ایران است افزایش دما، تغییر چرخه هیدرولیکی آب و تغییر 
الگوی بارندگی، باعث کاهش سطح آب و دبی ورودی به سدها و تصفیه خانه ها 
شده و این امر به تغییرات کیفی آب منجمله طعم آن در آبهای سطحی و حتی 
زیر زمینی و چاهها می انجامد و علیرغم استاندارد بودن آن باعث تغییر در ذائقه 

مشترکان می شود.
مدیرعامل آبفا استان اضافه کرد: مردم عزیز و شهید پرور استان و تبریز در 
صورت داشتن شکایت در خصوص  کیفیت آب  می توانند با سامانه ۱۲۲ تماس 
حاصل کنند تا در سریع ترین زمان ممکن اکیپ مرکز پایش و نظارت بر کیفیت 
آب و فاضلاب در محل حضور یافته و تا حصول نتیجه نهایی موضوع را پیگیری 

کنند.
ایمانلو در پایان خاطرنشان کرد: شهروندان دارای مخازن خصوصی نهایت 
دقت را در نگهداری، شستشو و زمان ماند آب در مخازن و مطابقت با استاندارد، 

مبذول کنند تا از ایجاد طعم و بو جلوگیری بعمل آید.

آب های  جمع آوری  طرح  پروژه   ۹۶ تکمیل  از  اهواز  شهرداری  سرپرست 
سطحی در اهواز خبر داد

علیرضا عالی پور در هفتمین جلسه شورای اسلامی شهر اهواز که امروز )۱5 
شهریورماه( برگزار شد، با بیان اینکه مشکل آب های سطحی یک مشکل بین 
دستگاهی است، اظهار کرد: پس از بارندگی و آبگرفتگی آذرماه سال ۹8، موضوع 
جمع آوری و دفع آب های سطحی اهواز مورد توجه جدی قرار گرفت و در نتیجه، 
اجرای طرح ضربتی اصلاح شبکه موجود و تقویت ایستگاه های پمپاژ برای 5۶ نقطه 

بحرانی در قالب ۱۴۲ پروژه در دستور کار قرار گرفت.
وی با اشاره به عملکرد خود در مدت یک ماه تصدی سرپرستی شهرداری 
اهواز، افزود: تکمیل اقدامات باقیمانده طرح ضربتی، برنامه ریزی عملیاتی طرح 
علاج بخشی، عقد قراردادهای ترک تشریفات، لایروبی و رفع انسداد خطوط و برخی 

دیگر اقدامات کوتاه مدت از جمله اهم اقدامات انجام شده هستند.
از مجموع  با اشاره به تکمیل ۹۶ پروژه، گفت:  اهواز  سرپرست شهرداری 
پروژه های طرح جمع آوری آب های سطحی ۷۴ پروژه از این تعداد سهم شهرداری، 
پروژه  تاکنون ۶۲  هستند.  مشترک  نیز  پروژه  و ۱5  آبفا  به  مربوط  نقطه   5۳
شهرداری به صورت صددرصد اجرا شده است اما آبفا تنها ۲۶ پروژه از مجموع 

پروژه های خود را تکمیل کرده است. هشت پروژه از مجموع پروژه های مشترک 
این دو سازمان نیز تکمیل شده است.

وی بیان کرد: در حال حاضر ۱۲ پروژه شهرداری اهواز، ۱۰ پروژه آبفا و شش 
پروژه مشترک در حال اجرا هستند و شرکت آبفا هنوز کار اجرای ۱۷ پروژه را 

آغاز نکرده است.
عالی پور افزود: اگر طرح جامع ساماندهی آب های سطحی به صورت صحیح اجرا 
شود، در زمان بارندگی های با دوره بازگشت پنج ساله که در هر نیم ساعت ۲5 میلیمتر 
بارندگی رخ می دهد، هیچ لکه آبگرفتگی در شهر وجود نخواهد داشت هر چند بر اساس 
طرح ضربتی جمع آوری آب های سطحی و علاج بخشی، حداکثر مدت زمان آبگرفتگی 

باید شش تا هشت ساعت باشد و آب وارد منازل نشود.
تامین منابع مالی اجرای طرح علاج بخشی آب های  لزوم  بر  تاکید  با  وی 
سطحی، گفت: مسائل مالی و معارض یعنی اشخاص حقیقی یا عوارض زیرساختی 
)تداخل با خطوط تاسیسات( دو مانع اصلی هستند که موجب می شوند زمان بندی 
اجرای پروژه از حالت عادی خارج شود. در حالت عادی، پروژه های این طرح در 

مدت سه تا چهار ماه اجرا می شوند.
سرپرست شهرداری اهواز با اشاره به انجام لایروبی کانال ها به صورت سنتی و 
تخصصی و لزوم کمک سایر دستگاه ها در این خصوص، عنوان کرد: وجود رسوبات 
در مجاری فاضلاب موجب می شود سیستم فاضلاب موجود هم کار نکند. اگر بتوان 
از شبکه فاضلاب موجود اهواز با تمام راندمان بهره بردای کرد، در صورت بارندگی 

۳۰ میلیمتری در یک شبانه روز، باید هیچ مشکلی در اهواز رخ ندهد.
وی با اشاره به اینکه برخی نقاط اهواز با بارندگی معمولی به مدت ۷۲ ساعت 
دچار آبگرفتگی می شوند، بیان کرد: در حال حاضر در فصل تابستان در یک هزار 
نقطه در شهر اهواز فوران فاضلاب داریم که لایروبی نشدن و ریزش خطوط، علل 
اصلی این وضعیت هستند. اگر آبفا شبکه فاضلاب بی نقصی داشت، این همه بحران 
در اهواز نداشتیم.عالی پور افزود: در بالغ بر ۳ هزار نقطه مشکل نبود درب منهول 
وجود دارد که تاکنون اقدام چشمگیری در خصوص تامین درب این منهول ها 
انجام نشده است در حالی که مسئولیت تامین، حفاظت و نگهداری تاسیسات آبفا 

بر عهده این شرکت است.
وی با بیان اینکه اهواز دارای طرح جامع دفع آب های سطحی است، گفت: 
پایگاه پشتیبانی تاسیسات و آب های سطحی در اهواز برای مدیریت بحران تاسیس 
شده و مجهز به ۱۲ پمپ سیار است و تجهیزات دیگر در این مکان مستقر خواهند 
شد تا به نوعی واحد واکنش سریع در خصوص بحران آبگرفتگی در شهرداری 

اهواز راه اندازی شود.
سرپرست شهرداری اهواز با اشاره به دیگر اقدامات انجام شده در مدت یک 
ماهه تصدی سرپرستی عنوان کرد: لکه گیری آسفالت و رفع چاله ها در حال انجام 
است و در این یک ماه، به میزان ۱۰ هزار و 8۱۴ تن آسفالت لکه گیری انجام 

شده است.
وی با بیان اینکه هر شرکتی که شکافی در خیابان ها ایجاد می کند باید 
نسبت به ترمیم آسفالت آن نیز اقدام کند، گفت: در حال حاضر به دلیل این مساله، 
شهرداری اهواز بعضا جلوی اجرای کار پروژه های جدید آبفا را می گیرد. شرکت آبفا 
در طرحی که با 5۰ میلیون یورو اعتبار از صندوق توسعه ملی اجرا خواهد کرد، 
مجددا ۱۰۴ کیلومتر از معابر اهواز را می شکافد و بیش از پیش شاهد شکاف شهر 
خواهیم بود. در این خصوص پیشنهاد دادیم پس از اجرای کار در ۱۰۰ تا ۲۰۰ متر، 
پروژه متوقف شود و به تعهدات خود عمل کنند و مجددا مجوز ادامه کار را دریافت 

کنند تا شاهد این همه شکاف و به هم ریختن فضای شهر نباشیم.
عالیپور در خصوص انتقاد یکی از شهروندان از عدم تکریم ارباب رجوع در 
شهرداری اهواز، تصریح کرد: برخی کارکنان به دلیل ذات و مسائل شخصی شاید 
به خوبی به این وظیفه خود عمل نکنند اما برای تکریم ارباب رجوع باید شبکه 
مکانیزم، نظارت و زمان بندی داشته باشیم و کارها به صورت هوشمند انجام شوند. 
برخی کارها نیز مانند راه اندازی سامانه پرداخت عوارض خودرویی یا عوارض ملکی 
انجام شده که با چنین اقداماتی نیز ارباب رجوع تکریم می شود اما اطلاع رسانی 

خوبی انجام نشده است.
وی با اشاره به مشکلات زیاد منطقه ۶ شهرداری اهواز گفت: در این راستا باید 

مجددا طرح پنجشنبه های جهادی در دستور کار قرار بگیرد.

آذربایجان شرقی – مجید مسلمی: شهردار منطقه 8 تبریز از اجرای طرح 
تعریض پیاده راه های خیابان های شریعتی و جمهوری خبر داد.

علی مدبر با اشاره به مصوبه شورای ترافیک، اظهار کرد: مقرر شده است که 
طرح پیاده راه سازی خیابان شریعتی طی چند مرحله اجرا شود که مرحله اول آن 

تعریض پیاده روهای خیابان است و امسال عملیاتی می شود.
او ادامه داد: با تعریض پیاده روها، پارکبان های این خیابان عملا حذف 
می شوند و تنها دو لاین در خیابان برای عبور خودروهای عمومی و شخصی 
روها،  پیاده  با  دو لاین هم همسطح  داریم همان  نظر  در  ماند که  باقی می 
به مرور  تبریز تصریح کرد: در نظر داریم  سنگفرش شود. شهردار منطقه 8 
انسداد  برای  خاص  هایی  ساعت  اختصاص  نظیر  تشویقی  های  طرح  زمان 
عبور و مرور خودرو در شریعتی اجرا کنیم تا به این واسطه میزان استقبال 

شهروندان و همچنین کارایی مسیرهای جایگیزین سنجیده شود.
به گفته علی مدبر، امتداد خیابان فلسطین مسیر جایگزین پیش بینی شده 
برای خیابان شریعتی است که توسط شهرداری منطقه ۴ تبریز عملیاتی می شود. 
او در بخش دیگری از صحبت های خود گفت: خیابان جمهوری نیز که به تازگی 

طرح پیاده راه سازی آن بازنگری شده، در مرحله اول شاهد تعریض پیاده رو ها و 
حذف ایستگاه های اتوبوسرانی و انتقال به مسیر جایگزین خواهد بود.

مرمت و احیای خانه قدیمی در کوچه مجتهدیلر و احداث هتل سنتی
های  خانه  مالکان  از  یکی  ترغیب  از  همچنین  تبریز   8 منطقه  شهردار 

قدیمی واقع در کوی مجتهدیلر، برای مرمت و احیای خانه مستهلک قدیمی 
و تبدیل آن به هتل سنتی خبر داد. علی مدبر با اعلام خبر فوق گفت: این 
خانه تاریخی در کوی مجتهدیلر و در مجاورت شهرداری منطقه 8 واقع شده 
است که در گذشته به دلیل عدم استفاده دچار فرسودگی شده و دیوار بیرونی 
ساختمان که سال گذشته در آستانه ریزش قرار داشت، با تشخیص به موقع 
کارشناسان منطقه از بروز حوادث احتمالی جلوگیری شده و با همراهی مالک، 

مرمت و جداره سازی شد.
او افزود: با توافقات انجام یافته با مالک این خانه، طی ماه های آتی 
و  شد  خواهد  آغاز  متر   ۴۰۰ وسعت  به  اعیانی  ساختمان  احیای  عملیات 
بعد از مرمت و احیاء، این ساختمان تاریخی به عنوان کاربری هتل سنتی 
فعالیت خواهد کرد.شهردار منطقه 8 عنوان کرد: در نظر داریم با مشارکت 
بخش خصوصی خانه های تاریخی تبریز را با مشارکت مالکان مرمت کرده 
و شهرداری  دهیم  قرار  استفاده  مورد  رستوران سنتی  و  هتل  عنوان  به  و 
تشویقی،  های  سیاست  تصویب  و  تهیه  با  تا  است  آن  بر  نیز   8 منطقه 
تسهیل کننده تبدیل خانه های تاریخی به کاربری های گردشگری باشد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان:

آزمایشگاه آبفا آذربایجان شرقی دارای استاندارد بین المللی است

تکمیل ۹۶ پروژه طرح جمع آوری آب های سطحی اهواز

شهردار منطقه ۸ تبریز خبر داد؛

طرح تعریض پیاده راه های شریعتی و جمهوری اجرا می شود
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عملیات 
کف سازی 
بازار 
 کفاش ها 
 در قم 
آغاز شد

مدیرعامل سازمان بهسازی و نوسازی اطراف حرم مطهر گفت: 
عملیات کف سازی بازار کفاش ها در قم آغاز شد.

به گزارشی ، علیرضا خاکی با اشاره به اهمیت احیایی بافت تاریخی 
شهر قم اظهار داشت: بهسازی باید متناسب با ظرفیت های فرهنگی 
و مذهبی شهر انجام شده و نخستین گام شناسایی گذرهای اصلی، 
گونه های ارزشمند، ایجاد ارتباط بین آن ها، زنده کردن الگوها به لحاظ 

عملکرد و سیما بوده است.
وی سپس از آغاز پروژه کف سازی و بهسازی بازار کفاش ها خبر داد 
و گفت: بر اساس تحلیل نقشه های قدیم شهر، مطالعات اجتماعی، تاریخ 
و گذشته شهر، بازار کفاش ها بعد از بازار نو و کهنه یکی از بازارهای مهم 
تاریخی شهر قم بوده که بر اساس اولویت بندی های انجام شده بهسازی 

و کف سازی این بازار کلید خورده است.
مدیرعامل سازمان بهسازی و نوسازی اطراف حرم مطهر تصریح 
کرد: کف سازی بازار کفاش ها در کمترین زمان و طی چند ماه های 

آینده با حداکثر سرعت به پایان رسیده و به بهره برداری می رسد.
وی طول مسیر این پروژه را ۴۰۰  متر دانست و ابراز کرد: مساحت 
کف بازار حدود دو هزار مترمربع بوده که طی برنامه ریزی های انجام شده 
مطابق  مرمریت،  سنگ  با  آن  کف سازی  عملیات  آینده  ماه  دو  تا 

کف سازی بازار کهنه و نو انجام می شود.
بالغ بر ۷۰۰ میلیون تومان  خاکی مبلغ قرارداد پروژه را عددی 
کرد:  خاطرنشان  و  اعلام  تومانی  میلیارد  یک  اعتبار  پیش بینی  و 
آن  تاریخی  اساس شاخص های  بر  قم  تاریخی شهر  تمام محورهای 

اولویت بندی شده و در مرحله اول بهسازی کف و جداره آن ها در دستور 
کار قرارگرفته است.


